
Bestyrelsesmøde den 4. juni 2004
Fremmødte: Inge, Kurt, Sanne, Helle, Søren og May-Britt. Der var afbud fra Mark. 

1. K4-løb
Invitationen er sendt ud til klubberne med det seneste nyhedsbrev fra DKF. Plakaten sendes 
efterfølgende til en række udvalgte klubber. Vedrørende sponsorer ender vi formodentlig på 
samme niveau som sidste år. E2 er positive, og støtter ligesom sidste år med kontanter. Det 
betyder, at vi også i år kan tilbyde pengepræmier samt supplerende præmier fra bl.a. Vajda 
forhandler Ole Torp og Kano og Kajak Butikken m.fl.

Kurt går i gang med at få styr på hjælperlisten samt at skaffe følgebåde. Klaus R. følger op 
i forhold til klubberne. Kurt laver udkast til artikel, der kan bringes i Hvidovre Avis forud for 
stævnet. Helle laver artikel efter stævnet.

2. Bådreparation
Sanne ringer rundt til ejerne af nogle af de både, der ikke har været på vandet de sidste 
mange år med henblik på en afklaring af om nogle evt. er interesserede i at sælge båden til 
klubben eller lade båden bruges som klubbåd. Vi har hårdt brug for især turbåde til vores 
instruktion. Klubben har indkøbt til nye turbåde og Kaj Schmidts kajak, hvilket er hvad vi pt. 
har plads til. Der er yderligere investeret i 10 børnepagajer. Og så har Ole Torp foræret 
klubben en børnetoerkajak.

Søren sørger for at få sendt de både der er hårdest ramt til professionel båd reparation. 
Søren sørger desuden for at bestille, så der er reparationsmateriale i skuret.

Kurt følger op på forslaget fra forårsmedlemsmødet om en bådreparationsdag med. Kurt 
kontakter Poul (prof. bådmand) og finder en dato. Arrangementet annonceres via groupcare, 
og ved opslag i klubben. I forbindelse med bådreparationsdagen organiseres en back-up 
model for den efterfølgende bådreparation. Ideen er, at nogle enkelte påtager sig at 
reparere en udvalgt del af klubbens bådpark(f.eks. klubben turbådtoere). Fordelen ved 
denne model er bl.a. at mange vil synes det er mere overkommeligt at holde øje med nogle 
få både, samtidig med at dem der forårsager/opdager skader på bådene ved præcis hvem 
de skal kontakte.

Klubben nyeste både: to børnetoerkajakker, Kajs båd og de to nye Vajdaturbåde skal døbes. Det 
gør vi i forbindelse med handicap og Sct. Hans fest den 23. juni. Helle annoncerer i 
groupcare. May-Brit bestiller navneskilte, når vi har bestemt os for navnene. 

3.  Diverse
Anmodninger om lån af klubben:



• Rikke vil gerne låne klubben den 4. september i forbindelse med sin 30 års fødselsdag. 
Lån bevilget

• Familien Jacobsen vil gerne låne klubben den 5. februar 2005 til 18 årsfødselsdag. Lån 
bevilget

• Erik og Helle Olsen låner polokajakkerne til klassearrangement den 19. juni fra kl. 17-20
• Birgitte Schmidt låner polokajakker til klassearrangement den 13. august
• Gøther og Hanne låner polokajakkerne den 12. juni

Aktivsommerferie afholdes i uge 29. Peter og Lars har meldt sig til at stå for det.

Søren gjorde opmærksom på at vi i år skal være tidligt ude med hensyn til bassinprøver, de 
skal allerede aflægges i august.

Helle foreslog at klubben melder sig til DIF-projekt om ”godt idrætsmiljø for unge”. Projektet 
gennemføres over et år og sigter mod at få igangsat processer og aktiviteter i klubben 
sådan at den opleves attraktiv for de unge medlemmer. De klubber der kommer med i 
projektet får støtte (6000 kr.) til aktiviteter, bestand fra forbundets breddekonsulent, og 
deltagelse i tre fælles arrangementer med de øvrige deltagende klubber. Projektet hænger 
godt sammen med vores målsætning om at halvdelen af de børn, der er medlem i dag også 
er medlem om tre år. Projektet ender med en certificering (hvis man opfylder kravene), 
hvilket kunne være et gode set i relation til bl.a. ansøgninger mv i kommunen. 

Det blev aftalt, at Helle tager en snak med forbundet breddekonsulent Flemming og at 
bestyrelsen drøfter emnet igen på det kommende møde.

Næste møde afholdes hos Kurt den 22. juni kl. 19.00.

Punkter til kommende møde:
Første runde på en drøftelse om en pædofilipolitik i klubben 


